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Interpellasjon KS 15/6-23

Det er ikkje så mykje å finna på for ungdommane i Samnanger, spesielt i helgane. Før var det 
ungdomsklubb kvar einaste fredag og annakvar onsdag. Etter eindel år blei dette lagt ned. 
No er det av og til arrangement i biblioteket. Det er veldig bra, og ein ser at dei unge stiller når 
noko vert arrangert. 
Men er det ein mulighet for å starta opp att med ungdomsklubb? I eit av ungdomshusa i 
kommunen? Nordborg eller Vonheim for eksempel? 

Forslag til vedtak: Til kommunestyremøtet 14/9-23 greiar rådmann ut om det er mogleg å ta 
oppatt tilbod om ungdomsklubb blant ungdommar i Samnanger, og om ein kan ha det i eit av 
ungdomshusa i bygda (eks. Vonheim, Nordborg). Kan det la seg gjera med dei ressursar som er i 
kommunen å arrangera ungdomsklubb eksempelvis ein fredag i månaden? Eller evt andre 
kostnadar dette vil føra med seg. 
Og sjå på om det evt. kan startast opp hausten - 23. 
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